

客戶重要通知

Important Notice to Customers

特別通知 Special Notice



旺角振宜大廈分行暫停服務

由於特別事故，本行位於彌敦道 733 號振宜大廈地下之旺角振宜大廈分行於 2019 年 10 月 21 日(星期一)起暫時停止服務，直至另行通知。

客戶可前往就近位於彌敦道 788 號之旺角彌敦道分行或本行其他分行繼續享用本行服務，或透過本行業務中心、「網上銀行」或「電話銀行」服務繼續享用所需理財服務。

客戶如有查詢，請聯絡本分行職員、閣下的私人理財客戶經理、致電本行客戶服務熱線 277 95533，或瀏覽本行網頁www.asia.ccb.com。

不便之處，敬請原諒。

中國建設銀行(亞洲)股份有限公司

Temporary Service Suspension of Mongkok Chun Yee Building Branch

In view of special incident, our Mongkok Chun Yee Building Branch located at G/F, Chun Yee Building, No. 733 Nathan Road is temporarily closed from October 21, 2019 (Monday) until further notice.

Customers are advised to visit the nearby Mongkok Nathan Road Branch at 788 Nathan Road or our other branches or continue enjoying our banking services through CCB (Asia)'s business centers, Online Banking or Bank by Phone.

For enquiries, please contact our branch staff, your Relationship Manager, call Customer Service Hotline at 277 95533 or browse our website www.asia.ccb.com.

We apologize for any inconvenience caused.

China Construction Bank (Asia) Corporation Limited